
                                         Z á p i s 
 

z I. zasedání Zastupitelstva MO Ústí nad Labem – Severní Terasa,  
které se konalo dne 19. prosince 2018 od 15:00 do 17:30 hodin v zasedací místnosti  

ÚMO Ústí nad Labem – Severní Terasa, Stavbařů 2823/2, Ústí nad Labem 

 
Přítomno: 14 členů ZMO 
 
Omluven:  Ing. Vladimír Skalník 
 
Hosté: vedoucí odboru ÚMO Ing. Kopřivová, pan Štajner, 
           ředitel KŘP  Ústeckého kraje plk. Mgr. Danyluk, 
           ředitel MP Ing. Bakule a velitel okrsku MP UL – ST Zdeněk Hadrava. 
   
Zasedání I. ZMO zahájil pan Jaroslav Šimanovský, starosta MO ÚL - ST 
 
Zapisovatelkou byla určena paní Jitka Jelínková. 
 
Ověřovatelé zápisu byli schváleni: paní Alena Pechová a pan Michal Kolář 
 
Program byl doplněn o bod č. 8 a č. 9 (materiál na stůl) 

Předřazením bodu č. 12. Diskuze s pozvaným ředitelem KŘP Ústeckého kraje plk. Mgr. 
Danylukem, ředitelem MP Ing. Bakule a velitelem okrsku MP UL – ST Zdeňkem 
Hadravou. 
 
Hlasováno o programu: 14 – 0 – 0   *(pro – proti – zdržel se) 

  
Takto byl program schválen. 
 
Program: 
1. Zahájení 
2. Volba návrhové komise 
3. Odpis nedobytné pohledávky – Jelínek Václav – nebytový prostor v ul. Stříbrnická 
4. Návrh rozpočtových opatření ve schváleném rozpočtu Městského obvodu Ústí nad 
    Labem - Severní Terasa na rok 2018 (účelová dotace na volby říjen 2018) 
5. Stanovení výše měsíčních odměn neuvolněným členům Zastupitelstva  
    MO ÚL – Severní Terasa - změna dle novely nařízení vlády č. 202/2018 Sb.,                 
    s účinností od 01. 01. 2019 
6. Návrh rozpočtu na rok 2019 a střednědobí výhled rozpočtu na období 2020 - 2023 
7. Časový harmonogram schůzí RMO ÚL – ST a zasedání ZMO ÚL – ST v roce 2019 
8. Nabytí pozemků v k.ú. Ústí nad Labem do majetku Statutárního města ÚL 
9. Návrh rozpočtových opatření ve schváleném rozpočtu Městského obvodu                   
    ÚL - Severní Terasa na rok 2018 (účelová dotace na nákup pozemku,   
    nezabezpečené výdaje dotace na VPP) 
10. Různé 
11. Dotazy 
12. Diskuze 
13. Závěr 
 
 
Návrhová komise byla všemi 14 přítomnými schválena ve složení: 
  Ing. arch. Dušan Oslej, pan Ivan Dostál a Mgr. Renata Zrníková 
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K bodu č 12 – Diskuze 
Pan starosta Šimanovský předal slovo ředitelům PČR a MP, kteří byli osloveni Radou 
MO ÚL - ST v souvislosti s navýšením počtu městských strážníků a vybudováním nové 

služebny PČR ve stávající budově knihovny, Stříbrnická 3030/2. 
 
Ředitel MP Ústí nad Labem Ing. Bakule podal několik informací: 

- personální počet MP v obvodu Severní Terasa je o jednoho strážníka nižší, to je 
16 policistů 

- navýšení počtu MP na MO ÚL - ST o 4 strážníky 
- MP ÚL má v současnosti 14 „asistentů prevence kriminality“ kteří zatím působí 

v problematických lokalitách města. Časem by mělo dojít k rozšíření jejich 
působnosti i na MO ÚL – ST. 

Pan Nestoroski se tázal na časový horizont. „Pravděpodobný termín, dle počtu zájemců 
o místo strážníka je konec května 2019,“ kdy v únoru začíná první výcvikový kurz.“ 
 
Pan starosta Šimanovský přednesl podnět ze strany občanů, na činnost strážníků:  

- každý strážník a služební vozidlo je vybavené GPS, strážníci zaznamenávají 
zvukové nahrávky při úkonech s jinou osobou. Toto jsou kontrolní mechanizmy, 
při podání podnětu od občanů na postup strážníků. 

A větší důraz na pokutování majitele psů, za neuklízení exkrementů po svým 
mazlíčcích: 

- v případě, že psa venčí nezletilé dítě, není toto možné 
 
Mgr. Ševcovic upozornil na zhoršující se stav u školských zařízení, co se týká dopravní 
situace a pokusů o napadání dětí: 

- je velice důležité, aby škola předala takové informace policii, která vyšle 
preventisty, kteří na místě situaci vyšetří (řekl Ing. Bakule) 

 
Ředitel KŘP Ústeckého kraje plk. Mgr. Danyluk hovořil o: 

- personální stav policistů v Ústeckém kraji je o 200 policistů nižší 
- personální počet policistů ČR pro Ústí nad Labem je 81 osob, kdy je obsazeno 

77 míst 
- KŘP má tzv „prvosledové hlídky“ těžkooděnce k rychlému zásahu 
- „toxi tým“ o 10 lidech  
- v roce 2018 došlo na Severní Terase k 156 trestným činům, to je o 109 trestných 

činů méně, než v roce 2017 
- není možné slíbit okamžité posílení počtu z řad PČR 
- souhlasí s vybudováním služebny PČR na MO ÚL – ST, nelze říct časový 

horizont 
Zastupitelstvo poděkovalo za práci, rychlost a vstřícnost jak MP, tak PČR v minulých 
letech. 
 
Podnět ze strany občanů k čtyřproudové komunikaci v ulici Sociální péče: 

- více kamer na přechody 
- zpomalení rychlosti před přechody 
- vybudování semaforů na přechodech 

Místostarosta MO ÚL – ST pan Dufek požádal o zvýšení kontrol řidičů ze strany policie. 
Kdy zejména v pozdních hodinách narůstá agresivita řidičů, co se týče rychlosti jízdy a 
porušování dopravních předpisů. 
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Místostarosta MO ÚL –ST pan Dufek upozornil na vzrůstající situaci. 
Kazašská komunita na sídlišti Dobětice, zejména v okolí ZŠ Rabasova:  

- zaměření na školy a jejich okolí (preventisté) 
- agresivní chování vůči ostatním dětem  
- krádeže 

  
 
K bodu č. 3 
Členům ZMO byla předložena informace o odpisu nedobytné pohledávky pana Václava 
Jelínka, ve výši 229.096,- Kč z důvodu jeho úmrtí. Na základě exekučního příkazu, byla 
pohledávka zahrnuta do dědického řízení, které bylo dle § 153 zák. č. 292/2013 Sb. o 

zvláštních soudních řízeních zastaveno                   (Odešel pan Nestoroski a Mgr. Vlach) 
Usn. č. 11/1Z/18 
Zastupitelstvo MO Ústí nad Labem – Severní Terasa po projednání 
  
b e r e  n a  v ě d o m í          odpis nedobytné pohledávky – Jelínek Václav – nebytový 
                                                prostor v ul. Stříbrnická dle důvodové zprávy 

(Vrátil se pan Nestoroski a Mgr. Vlach) 
 
Hlasování : 14  – 0 - 0 
 
 
 
 
K bodu č. 4 
Dne 9. 10. 2018 obdržel finanční odbor informaci o poskytnutí dotace z kapitoly MF ČR 
(státního rozpočtu) ve výši 688,71 tis. Kč na výdaje spojené s volbami do Parlamentu 
ČR, zastupitelstev obcí a zastupitelstev městských obvodů. 
Tato dotace je účelově vázána na výdaje spojené s komunálními volbami UZ 
98187. Nyní byl členům ZMO předložen materiál ke schválení této dotace. Podrobné 
informace na dotazy Ing. Osleje zodpověděla Ing. Dana Kopřivová 
Usn. č. 12/1Z/18 
Zastupitelstvo MO Ústí nad Labem – Severní Terasa po projednání 
 
s c h v a l u j e        rozpočtová opatření 

-  dotace na volby do zastupitelstev obcí zvýšení příjmové položky 4111 UZ 98187 
o částku 688,71 tis. Kč 

- zapojení do výdajových položek na volby s UZ 98187 ve stejné                        
výši 688,71 tis. Kč 
 

Hlasování: 14  - 0 - 0 
 
 
K bodu č. 5 
Členům ZMO byl předložen materiál k projednání: 
V souladu s §84 odst. 2 písm. n) zákona o obcích je vyhrazeno ZMO stanovit výši 
odměn neuvolněným členům Zastupitelstva. V souvislosti s tím byl členům ZMO 
předložen materiál pro jejich stanovení. 
Námitku k materiálu vznesl Ing. arch. Oslej, informace doplnil pan tajemník Mgr. Vlasák. 
Usn. č. 13/1Z/18 
Zastupitelstvo MO Ústí nad Labem – Severní Terasa po projednání   
 

A) z r u š u j e                    k 31. 12. 2018 usnesení č. 8/UZ/18 



 4 

 
B) s t a n o v u j e  

1. neuvolněným členům zastupitelstva měsíční odměnu za výkon         
funkce 

                   - člena zastupitelstva:                                                  2.335,-Kč 
                        - člena rady:                                                                 9.340,-Kč 
                        - předsedy výboru zastupitelstva/komise rady             4.670,-Kč 
                        - člena výboru zastupitelstva/komise rady                   3.892,-Kč 
    
 
                 
                    2. nečlenům zastupitelstva měsíční odměnu za výkon funkce 
                       - předsedy/člena výboru zastupitelstva/komise rady    1.946,-Kč 
 
 
C) s c h v a l u j e  

  1. poskytnutí měsíční odměny neuvolněným členům Zastupitelstva, dle §74 
      odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích v případě souběhu výkonu více     
      funkcí ve výši souhrnu odměn za tři různé funkce takto: 
      - člen RMO, předseda výboru ZMO/komise RMO anebo člen výboru 
        ZMO/Komise RMO 
  2. výši měsíčních odměn dle bodu B.) s účinností od 1. 1. 2019, v případě      
      nového člena zastupitelstva městského obvodu (nástupu náhradníka 

           na uvolněný mandát) ode dne složení slibu. V případě budoucích změn 
      v obsazení jednotlivých funkcí bude odměna poskytována ode dne zvolení do 
      příslušné funkce. 
 3.  výši paušální částky dle §71 odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. 
      v částce 100Kč/hodinu, nejvýše však 2.000Kč/měsíc 
 

Hlasování: 14  - 0 - 0 
 
 

 
 
 
 
K bodu č. 6 
Členům ZMO byl předložen materiál ke schválení návrhu vyrovnaného rozpočtu 
Městského obvodu Ústí nad Labem – Severní Terasa na rok 2019 a střednědobého 
výhledu rozpočtu na období 2020 – 2023. 
Ing. arch Oslej, jako předseda Finančního výboru informoval o projednání rozpočtu  
MO ÚL – ST. Výbor jej doporučil ke schválení s výhradou. „I za cenu deficitního 
rozpočtu požaduje návrh na plán investic. “Argumentovala Ing. Kopřivová a tajemník 
Mgr. Vlasák. „Nezabezpečená investice, je porušením rozpočtových pravidel a je to 
veliký delikt se sankcí 2 000 000,- Kč.“ Rozpočet musí být dle Zákona o obcích 
vyrovnaný, nebo musí být schodek krytá financováním. 
Mgr. Zrníková informovala, že i v minulosti byly investice 0,- Kč, protože MO nemá 
finanční rezervy a je závislý na MmÚ a jeho dotacích. 
Bc. Dufek konstatoval, že máme přislíbené dotace na investiční akce z MmÚ, ten 
alokoval 13 mil. Kč právě pro potřeby městských obvodů. 
Usn. č. 14/1Z/18 
Zastupitelstvo MO Ústí nad Labem – Severní Terasa po projednání  
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A) b e r e   n a   v ě d o m í 
           rozpočet Městského obvodu Ústí nad Labem – Severní Terasa na rok 2019, 
           je sestaven jako vyrovnaný a zabezpečuje zejména provozní potřeby obvodu 
           a střednědobý výhled na období 2020 až 2023 dle důvodové zprávy 
 
     
 
  B)   s c h v a l u j e 
          1) předložený rozpočet Městského obvodu Ústí nad Labem – Severní Terasa 
              na rok 2019 tak, jak je uveden v tabulkové části č. 1 až č. 4 předkládaného    
              materiálu takto: 
             a) celkové příjmy rozpočtu MO      46.867,- tis. Kč 
             b) celkové výdaje rozpočtu MO     46.867,- tis. Kč 
             c) financování                                         0,- tis. Kč 
        2) zapojení předpokládaného použitelného hospodářského výsledku 
            z vedlejší hospodářské činnosti za rok 2019 ve výši 5.365,- tis. Kč 
            dle důvodové zprávy 
        3) střednědobý výhled na období 2020 až 2023 dle přílohy č. 2) 
            dle důvodové zprávy 
 
 
Hlasování: 14  - 0 - 0 
 
 
 
 
K bodu č. 7 
Pro potřeby práce Zastupitelstva MO ÚL – ST a Rady MO ÚL – ST byl členům ZMO 
předložen návrh časového harmonogramu zasedání ZMO a schůzí RMO v roce 2019 
Usn. č. 15/1Z/18 
Zastupitelstvo MO Ústí nad Labem – Severní Terasa po projednání  
  

A) s c h v a l u j e  
                časový harmonogram zasedání Zastupitelstva MO ÚL – ST v roce 2019 
                ve smyslu důvodové zprávy 
 

B) b e r e  n a  v ě d o m í  
                 časový harmonogram schůzí Rady MO ÚL – ST v roce 2019 
                 ve smyslu důvodové zprávy 
 

C) u k l á d á  
                 Mgr. Petru Vlasákovi, Tajemníkovi ÚMO ÚL – ST připravit konání 
                 RMO a ZMO ÚL – ST podle schváleného časového harmonogramu ve 
                 smyslu důvodové zprávy 
 
 
 Hlasování: 14 - 0 – 0 
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K bodu č. 8 
Dopisem ze dne 3. 12. 2018 požádal starosta MO ÚL – ST pan Šimanovský magistrát 
města Ústí nad Labem o poskytnutí dotace ve výši 1.750.000,- Kč na nákup pozemku 
na Doběticích. Do budoucna, zde MO ÚL – ST plánuje vybudovat pozemní komunikaci 
s možností parkování, po případě výstavbu parkovacího domu, ke kterému je již 
vytvořena studie. Nyní byl ZMO ÚL – ST předložen k projednání návrh na nabytí tohoto 
pozemku p.p.č. 5173/50, 5173/51, 5173/55, 5173/57, 5173/58 a 5173/59 v k.ú. ÚL o 
celkové výměře 8.455 m2. 
Usn. č. 16/1Z/18 
Zastupitelstvo MO Ústí nad Labem – Severní Terasa po projednání 
                                               
s c h v a l u j e              nabytí p.p.č. 5173/50, 5173/51, 5173/55, 5173/57, 5173/58 a       
                                       5173/59 v k.ú. Ústí nad Labem o celkové výměře 8.455 m2 do    
                                       majetku Statutárního města Ústí nad Labem za cenu   
                                       1.750.000,- Kč dle důvodové zprávy 
 
Hlasování: 14 - 0 – 0 
 
 
 
 
 
K bodu č. 9 
Členům ZMO byl přeložen návrh rozpočtových opatření ve schváleném rozpočtu 
Městského obvodu Ústí nad Labem - Severní Terasa na rok 2018  (účelová dotace na 
nákup pozemku, dotace na VPP) 
Usn. č. 17/1Z/18 
Zastupitelstvo MO Ústí nad Labem – Severní Terasa po projednání 
 
s c h v a l u j e    rozpočtová opatření: 
 

1)  příjmy - snížení dotace na refundace VPP položka 4116 o 1.206,00 tis. Kč 
           Snížení zapojení výdajových položek 
           308/H000359-refundace mezd VPP UZ 13013                            900 tis. Kč 
           308/H000360- refundace ÚP – povinné poj soc. UZ 13013         225 tis. Kč 
           308/H000361-refundace ÚP- povinné zdr. Poj UZ 13013              81 tis. Kč 
 
    2a)  zvýšení příjmové položky inv. dotace 4221 o částku                 1.750 tis. Kč 
           a její zapojení na výdajovou investiční položku PPR307/H000132 
           Nákup pozemku ve stejné výši 1.750 tis. Kč 
 
    2b) Převedení pozemku dle bodu 2a) do účetní evidence Magistrátu města ÚL 
 
Hlasování: 14 - 0 – 0 
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K bodu č. 10 -  různé 

-  Akce „Rainbow run“ pořádaná společností Spokey v Centrálním parku Severní 
Terasa. Letošním rokem 2018 byl Duhový běh ze strany pořadatele ukončen 
z důvodů jeho prodělečnosti.  
Pan starosta Šimanovský proto oslovil společnost Events 4 you, z.s., která 
pořádá obdobnou akci „Barvám neutečeš“. Nyní MO ÚL – ST jedná o 
podmínkách a  řeší vytyčení trasy na tuto akci v roce 2019. 
 

- Starosta Šimanovský informoval o pokračování soudním jednání se společností 
FICOM v únoru 2019 

(odešel pan Dostál) 
 

- Ing. Oslej vznesl tyto tři podněty k diskuzi: 
  
1. špatný stav schodů k parkovišti Poláčkova 22 – oprava, zrušení, zábradlí 
2. vyšlapané blátivé cesty přes zatravněný roh mezi ulicemi Šrámkova a 

Výstupní v Doběticích – chodník, zábradlí, živý plot, zatravňovací panely 
           V obou případech provedeme místní šetření. V druhém případu oslovíme    
           kompetentní firmu, nebo osobu, která vypracuje návrh, jak situaci řešit.  
           Řekl starosta Šimanovský. 

3. zjednosměrnit komunikaci v ulici Poláčkova (oslovit odbor dopravy) 
          „Toto není v kompetenci odboru dopravy. Proto říkám, usneste se, vemte na   
          sebe tuto politickou zodpovědnost, že chcete, aby se Poláčkova ulice  
          zjednosměrnila.“ Řekl tajemník Mgr. Vlasák  
          Ing. Oslej a Mgr. Zrníková navrhli, aby na další ZMO byl připraven materiál pro   
          přijetí tohoto usnesení.  

(odešel pan Konečný) 
 

- Paní Parýzková podala návrh na úpravu písemného záznamu hlasování v novém 
pořadí: pro – proti – zdržel se 
Ing. Oslej se dotazoval, zda se jmenovitě zaznamenává kdo, jak hlasoval.  
(Toto se zaznamenává pouze na výslovnou žádost. Řekl Mgr. Vlasák) 
 

 
K bodu č. 11 -  diskuze 
Do diskuze se zapojila veřejnost:  

1. z řad občanů byl vznesen návrh na zamezení vjezdu vozidel údržby na asfaltové 
hřiště za Statistickým úřadem v ulici Špálova. (zničený travní porost, vyježděná 
cesta) 

2.  z řad občanů byl dán podnět na vyříznutí zábradlí kolem trolejbusové zastávky u 
prodejny Billa 

„V obou případech se na situaci podíváme. Nic méně zábradlí není naším majetkem 
a bylo zde umístěné, z důvodu vyvýšení zastávky a pádům z ní.“ Řekl starosta 
Šimanovský. 
3. oprava chodníku ulice Krušnohorská 5755 k trolejbusové zastávce  
„Tento chodníček je schválený ve fondu oprav, bohužel dodavatel, který mněl 
opravu provést nedodržel termín. Z důvodu mrazů není možné letos opravu 
uskutečnit.“ Sdělil pan Štajner. 
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Na závěr pan starosta Šimanovský všem popřál klidné Vánoce a šťastný nový rok 2019, 
hodně zdraví a štěstí.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                     Závěr zasedání v 17.30 hodin 
Příští zasedání ZMO ÚL - Severní Terasa  -  4. března 2019 od 15.00 hodin. 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
……………………………………..                    …………………………………….. 
Jaroslav Š i m a n o v s k ý                          Bc. Pavel   D u f e k                                                  
Starosta městského obvodu                           Místostarosta městského obvodu  
Ústí nad Labem – Severní Terasa     Ústí nad Labem – Severní Terasa 
 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:  Alena Pechová       ……………….......................... 
  
                                           Michal Kolář           ................................................. 
   
 
  
 
 
 
 
Zapsala: Jitka Jelínková, sekretariát Tajemníka ÚMO       .................................…. 
 

V Ústí nad Labem  27. 12. 2018  
 


